
Betreft artikel 45 vragen.

Geacht college,

Nu de spreidingwet is aangenomen door de Eerste kamer verplaatst de aandacht 
naar de gemeente. Dus ook voor Venlo zal dit gevolgen hebben. Op 1 februari 
komende donderdag dus, gaat deze wet al in. Dit is ook gelijk de datum waarop 
alle gemeenten een indicatie ontvangen van het aantal vluchtelingen dat zij op 
moeten opvangen. De provincie Limburg is hier aan zet of Venlo een AZC 
toegewezen krijgt. Door deze wet is de vrijblijvendheid er nu wel af, wat zoveel 
betekend dat als: De staatssecretaris kan gemeente namelijk dwingen om 
asielzoekers te huisvesten. Naar aanleiding hiervan heeft de PVV Venlo de 
volgende artikel 45 vragen:

1. Komt er in Venlo een AZC? En zo ja, waar? Zo nee, heeft het college 
hierover al nagedacht over mogelijke locatie(s) mocht dit worden opgelegd
door de staatssecretaris?

2. Hoeveel Asielzoekers moet Venlo opvangen? Uiteraard rekening houdende 
met het inwoneraantal van de Venlo.

3. Het COA liet al weten dat per 1-1-2025 zeker 96.000 opvangplekken , 
21.000  daarvan zijn gereserveerd voor statushouders. Als deze aantallen 
kloppen, wat betekend dit voor onze gemeente? Voor de huisvesting, en de
gemeentelijke middelen. Ook rekening houdende met de financiële afgrond
? Kortom, gaat het college hier al beleid op maken?

4. Alle gemeente moeten zich aan de wet houden, Hier is de PVV Venlo mee 
eens. Echter hoe zit het met het draagvlak onder de bevolking van Venlo? 
Graag een onderbouwing en een richting hoe dit college denkt dit 
draagvlak in de verschillende buurten te vergroten?

5. Mocht blijken dat Venlo er niet uitkomt om te voldoen aan de taakstelling 
voor het huisvesten van asielzoekers binnen de gemeente Venlo in 2025, 
wat zijn dan de stappen van dit college als er dwang vanuit Den haag 
wordt opgelegd?

6. In ter Apel aanmeldcentrum oordeelde de rechter dat er maximaal 2000 
opvangplekken mochten zijn. Volgens het COA moet het mogelijk zijn om 
op korte termijn leegstaande panden te verbouwen of te vertimmeren om 
de druk van dit aanmeldcentrum af te nemen. In hoeverre heeft deze 
uitspraak door de rechter gevolgen voor Venlo?

Graag zien we de beantwoording op deze vragen in de komende besluitvormede 
vergadering van 31-1-2024. Uiteraard behouden we het recht om aanvullende 
vragen te stellen en een debat hierover te houden.

Fractievoorzitter PVV Venlo

D.A. Fijnje




